

## 台北市迎新會

## Welcome to Taipei International Club Art & Culture Interest Group

## NUDE 裸: MASTERPIECES FROM TATE 泰德美術館典藏大展



Date: September 18th 2018 from 8:20am-18:30pm

(suggest to take High Speed Rail, Train No.113 at **08:31am** from Taipei to Zuoying and returned train No.144 at 16:55pm from Zuoying to Taipei)

Meeting point: 10:15 Starbucks of High Speed Rail Zuoying Station

10:15 左營高鐵站星巴克前集合上車

Fees: NT\$1,600.00 per person (train tickets not included)

Dear Members,

The Kaohsiung Museum of Fine Arts and the Tate in London, features the theme of "Nude" with more than 120 masterpieces Tate's collection. This exhibition includes paintings, sculptures, photography and works on paper, covering many world-renowned artists such as Rodin, Degas, Picasso, Matisse, etc.

There are also many internationally renowned artists exhibiting for the first time at the Public Art Museum in Taiwan. The exhibition traces how the naked body has formed the centre of artists' engagement from the late 18<sup>th</sup> century to the present day, and demonstrate how the nude as a contested category has been constantly challenged and reshaped by artists, critics and viewers. Both English and Chinese guided tour and audio-guide device will be provided.

After a rich tour, we will enjoy a lunch at the well-known Sea World Restaurant 海天下. Before we leave Kaohsiung, we will visit a private Art Gallery Tang, which is deeply rooted in artistic esthetics. The museum was newly established

in January 2018. The whole building is famous for its special construction techniques, and the completion of construction. The museum displays works by contemporary Taiwanese sculptors and artists.

The Nude Exhibition by Tate collection is the first time in Taiwan and Kaohsiung Museum of Fine Arts is the sole venue. Let's move forward to Kaohsiung!

	Time	Itinerary
08:31-10:05	Taipei-Zuoying	Taiwan High Speed Rail (train
		#113)
10:15-10:30	Zuoying-Kaohsiung	Coach bus
	Museum of Fine Arts	
10:30-12:30		Exhibition of the Nude,
		masterpieces from Tate
12:50-14:30	Sea World Restaurant	海天下 Lunch
15:00-16:00		Art Gallery TANG
16:55-18:29	Zuoying-Taipei	Taiwan High Speed Rail (train
		#144)

Please confirm your attendance with Teresa Liu Zhang at 0920-062-101 or through email: <u>teresa.hm.zhang@gmail.com</u> before September 12<sup>th</sup> (Wednesday), 2018.

Please note: 1) Please refer to Taiwan High Speed Rail web to buy your ticket <a href="http://www.thsrc.com.tw/index\_en.html">http://www.thsrc.com.tw/index\_en.html</a>, 2) please provide your date of birth, ID or Passport number when you are signing up for this trip, 3) this trip is limited to 30 persons, on a first-come first-serve basis.

Susan, Teresa & Vivien

## 親愛的會員們:

高雄市立美術館與倫敦泰德美術館聯合策畫,以裸為主題,展出泰德美術館典藏之油畫、雕塑、攝影與紙上作品等預 120 件經典名作,囊括眾多世界知名藝術家如羅丹、竇加等,更有多位享譽國際的藝術家首次在台灣公立美術館展出。回顧 18 世紀至今,裸體如何居藝術創作軸心,並且持續不斷受到藝術家、評論家與觀者的挑戰與重新演繹。我們安排中、英文導覽和導覽子母機。在豐富的知性美麗的巡禮之後,我們安排了港都頗富盛名海天下餐廳用餐。飽餐後,我們將前往深耕藝術美學的大唐生活美學館參觀。該館是崇友電梯基金會的私人美學館,於 2018 年 1 月落成啟用,耗時 3 年斥資上億元,整棟建築採用清水模特殊建築工藝,開模及完工的建築完工手法聞名遐邇。館內陳列台灣當代雕塑家、藝術家的作品,精彩可期。美學館館長唐秋鈴女士將會親自接待。

這次泰德典藏大展是台灣唯一而且只在高雄,讓我們一起 前 進 高 雄!

Time		Itinerary
08:31-10:05	台北-左營	台灣高鐵班次(train #113)
10:15-10:30	左營高鐵站星巴克前集合	遊覽車前往高美館
10:30-12:30		参觀泰德美術館典藏大展 裸
12:50-14:30		海天下餐廳用餐
15:00-16:00		参觀大唐美學館
16:55-18:29	左營-台北	台灣高鐵班次(train #144)

溫馨提醒:1)請盡早訂購高鐵票,網路訂票網址 https://irs.thsrc.com.tw/IMINT/。
2)報名本活動,請提供身分證或護照字號,以及出生年月日。3)本活動人數限定30人,報名請早,以免向隅。4)報名截止日期為2018年9月12日(周三),請聯絡Teresa Liu Zhang (張劉希敏女士) 手機0920-062-101 或電郵teresa.hm.zhang@gmail.com,謝謝您的配合!

藝文小組 敬上 蘇怡、劉希敏、張家鑫